
Zápis ze schůze výboru SVJ 617 konané dne 3. 4. 2019

Přítomni p.Krátký, Vaňková, Fialka, Rudovská, Cígler

p. Černý a p. Savary a Aleš Tichý  

Výbor projednal požadavek společnosti Glob Production s.r..o. na doplacení zateplení 
detailů oken. Vystavenou fakturu jsme vrátili jako nedůvodnou. 

Výbor hlasovat o doplatku následovně: 

Pro doplacení: Krátký, Rudovská

Proti: Cígler, Fialka

Zdržel se : Vaňková 

Proti doplacenní je revizní komise. Ze stavební komisi pro zateplení se nikdo nedostavil.

Výbor bude znovu hlasovat na příští schůzi výboru. 

Výbor schválil nabídku na opravu boků vstupních schodišť – opravu provede firma         
S com ENERGO. Termín bude stanoven po dořešení reklamace schodišťového 
zábradlí. 

Bylo zahájeno výběrové řízení na generální opravu STA . Výbor oslovil tři společnosti: 
Optosat, AH – Elektronics, Oldřich Matouš

Zapsala:  Rudovská


